
KOMISJA OCHRONY ZDROWIA I OPIEKI SPOŁECZNEJ 

RADY POWIATU ZGIERSKIEGO 

w kadencji 2014-2018 

 

Protokół Nr 19/16 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się  26 września 2016 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

  

W posiedzeniu udział wzięło 6 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu.  

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Mieszkania chronione dla usamodzielniających się wychowanków domów dziecka. 

3. Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego  

za I półrocze 2016 roku. 

4. Zaopiniowanie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego za I półrocze 2016 roku. 

5. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XXIV sesję Rady Powiatu Zgierskiego.  

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji radna Maria Sobczak otworzyła 19 posiedzenie Komisji  

i przedstawiła  porządek posiedzenia.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Ad. 2 

Informacja o mieszkaniach chronionych dla usamodzielniających się wychowanków domów 

dziecka stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu Maria Miśkiewicz przedstawiła 

informację.  

 

Ad. 3 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za I półrocze 2016 roku 

(materiał sesyjny). 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła informację. 

 

Radny Adam Bączyk zapytał, czy wystarcza środków na funkcjonowanie PCPR. 

 

Dyrektor PCPR odpowiedziała, że wystarcza, na bieżąco są w kontakcie ze Skarbnikiem 

Powiatu.  

 

Skarbnik przekazała, że w październiku będzie robione podsumowanie, wtedy będziemy 

wiedzieć, jak wygląda sytuacja finansowa, jeśli chodzi o pomoc społeczną. Jeśli będą jakieś 

braki to w uchwałach na sesji październikowej będą pokazane. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację w zakresie dotyczącym Komisji. 



Ad. 4 

Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego  

za I półrocze 2016 roku (materiał sesyjny). 

 

Skarbnik przedstawiła informację. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Ad. 3 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2016 – druk A. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie dotyczącym 

Komisji. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/172/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2016 – druk B. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie dotyczącym 

Komisji. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/173/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lat 2016-2022. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie dotyczącym 

Komisji. 

 

4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łódzkiemu 

Wschodniemu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 4 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 18/16.  

 

Ad. 5 

Radny Adam Bączyk zaproponował odbycie posiedzenia Komisji w siedzibie Polskiego 

Stowarzyszenia na Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym Koło w Zgierzu przy  

ul. Chełmskiej. 

 



Komisja ustaliła, że grudniowe posiedzenie odbędzie w siedzibie Koła w Zgierzu. 

 

Przewodnicząca Komisji przekazała, że złożyła interpelację, w której zapytała,                             

czy powiat przeznacza jakiekolwiek środki na prewencje i programy zdrowotne.                                   

Z odpowiedzi wie, że powiat nie przeznacza żadnych środków. Bobrze by było, aby  

w przypadku, kiedy powiatowa spółka przyniosła by jakiś pozytywny wynik finansowy,                      

to żeby jakiś procent tej kwoty był przeznaczony na działania profilaktyczne, albo z nadwyżki 

budżetowej. Poprosiła, aby na następne posiedzenie członkowie Komisji zastanowili się,  

co warto byłoby dofinansować, żeby to była nasza wspólna inicjatywa. Z jakich obszarów 

radni widzieliby, żeby to było równomiernie po całym terenie Powiatu Zgierskiego.  

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Komisji dokonała zamknięcia 19 posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia  

i Opieki Społecznej. 

 

Na tym protokół zakończono. 

     

Protokołowała       

 


